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Commissie MME 3 oktober 2011: 
In de commissie MME werden Najaarsrapportage en Programmabegroting in een gecombineerde 
bespreking behandeld. De hoofdpunten die daarbij vanuit de verschillende fracties aan 
de orde werden gesteld waren (met daarbij de reactie vanuit GS): 

De stukken hebben nog vaak een cijfermatig karakter, terwijl de beleidsverantwoording/-onderbouwing 
ontbreekt. De leesbaarheid zou toenemen als dit verbeterd wordt. Dit wordt meegenomen in het 
verbeterproces jaarcyclusproducten.

De drie ecoducten worden betaald uit de middelen voor duurzaamheid. Is dit logisch? Er heeft een 
herprioritering plaatsgevonden en het is een keus die tijdens de coalitieonderhandelingen gemaakt is. 

Liever minder geld naar ecoducten en meer naar bereikbaarheid kleine kernen etc. 

Op een aantal punten lijkt GS nog niet uit de startblokken gekomen; ook in 2012 worden sommige 
punten nog niet energiek opgepakt (milieu, RUD's, economie, wonen). Rond een aantal zaken zullen 
in 2012 concrete plannen worden gemaakt. 

De financiële stromen rondom de OMU zijn onduidelijk. Financiering OMU vindt gefaseerd plaats. 
Voorts zal de commissie betrokken worden bij de opdrachtverlening zoals die richting OMU plaats zal 
gaan vinden.

Graag aandacht voor de bereikbaarheid van binnensteden. Komt in SMPU terug. Geld is deels in 
Driebergen/Zeist en Breukelen gaan zitten.

Waarom wordt ingezet op acquisitie van buitenlandse bedrijven? Hoe meet je resultaten van 
acquisitie? Gemeenten doen binnenlandse acquisitie; provincie internationaal. Resultaten acquisitie 
zijn slecht meetbaar. 

Mogelijk zijn er op termijn te weinig indicatoren om op een goede manier de prestaties te monitoren. 
Wordt meegenomen bij verbetering begrotingscyclus.

Er wordt veel in termen van extra asfalt gedacht, terwijl fijnmazig OV een betere oplossing voor de 
mobiliteitsproblematiek is. 

Hoe zit het met extra gelden voor handhaving en vervolgens vaak onderbesteding daarvan. In 2012 is 
veel geld nodig voor het opzetten van het RUD.

Gesteld wordt dat het project Rijnenburg gestopt wordt; hoe zit dit? Is primair een project van de 
gemeente Utrecht. Er zijn wel degelijke ontwikkelingen.

Hoe kunnen faunapassages soms op gespannen voet staan met verkeersveiligheid? Veiligheid is 
strikt een formeel toetsingscriterium bij alle aanpassingen rond provinciale wegen.

Commissie WMC 3 oktober 2011: 
De commissie deed een gecombineerde bespreking van de najaarsrapportage en de begroting. 
Bij de begroting stond ook de statenbrief vermindering en afbouw subsidies geagendeerd. 
Een aantal losse vragen over rapportage en begroting werden bevredigend beantwoord. De 
gedeputeerde zegde toe dat de p.m.-indicatoren bij jeugdzorg worden ingevuld als de 



gegevens er zijn. Ook komt er nog een antwoord op de vraag naar problemen met aanrijtijden 
van ambulances in de gemeente Wijk bij Duurstede.

Verreweg de meeste aandacht van de commissie ging uit naar de vermindering en de afbouw 
van subsidies aan sociale en culturele instellingen, die is verwerkt in de begroting 2012. 
Hierover hadden Provinciale Staten op maandag 26 september ook een hoorzitting 
georganiseerd. In de commissie bleek dat de fracties verschillend denken over het nut en de 
noodzaak van de bezuinigingsoperatie. De commissie was vooral benieuwd of de bezuiniging 
op RTV Utrecht juridisch haalbaar is. Verder wil de commissie graag weten hoe de verdere 
afhandeling van het bezuinigingsproces plaatsvindt; ook bij voorbeeld in relatie tot mogelijke 
frictiekosten. Gedeputeerde Pennarts gaf aan dat daar nog over nagedacht wordt en ook dat ze 
de tweede ronde van subsidiebezuinigingen anders zal aanpakken qua proces. Ze benadrukte 
wel dat vanaf het begin steeds met alle betrokken instellingen gesprekken zijn gevoerd.  
Ook op dit moment vinden nog gesprekken plaats met verschillende instellingen, aldus de 
gedeputeerde. De gesprekken gaan niet zozeer over de vermindering van de korting zelf, maar 
over zaken als de stapeling met andere bezuinigingen waardoor onbedoelde neveneffecten 
kunnen ontstaan. Waarschijnlijk leidt dat nog tot een aanvullend GS-besluit over zorgvuldige 
afbouw. 
 
Commissie RGW 10 oktober 2011: 
De commissie had slechts enkele punten bij. Uit de antwoorden bleek: dat het project Groot 
Mijdrecht Noord (najaarsrapportage) niet eind dit jaar maar begin volgend jaar verder gaat; 
dat de verdrogingsbestrijding (begroting p.57) terugkomt bij de behandeling in november van 
het herijkte AVP-kader; dat de opmerking over “vasthouden aan de oorspronkelijke ambitie” 
bij de herijkte RODS (begroting p.38) gaat over planologie en niet over budget; en dat over de 
toekomst van de landschapsbeheerploegen van het LEU het college voornemens is op 25 
oktober 2011 een beslissing te nemen. 
 
Commissie BEM 10 oktober 2011: 
De commissie besluit allereerst beide statenvoorstellen gecombineerd te bespreken.  
Meerdere fracties staan stil bij de bezuinigingen. Zo bestaat behoefte aan een overzicht van  
GS over eventuele bijstellingen in de bezuinigingsopgave, wordt aandacht gevraagd voor 
hoge frictiekosten, bijvoorbeeld in de vorm van een frictiefonds, incidentele versus structurele 
subsidie etc. De ChristenUnie overweegt in de statenvergadering terug te komen op het punt 
van ondervanging van hoge frictiekosten.  
Het college zegt toe binnen de kaders van het coalitieakkoord tot een aangepast voorstel te 
komen in de vergadering van GS van 25 oktober a.s. Dit voorstel zal direct door de griffie 
naar de Staten worden gestuurd. De commissie stemt met deze procedure in.   
Terecht wordt geconstateerd dat sinds 2008 een extra dividend van Vitens ad. € 750.000 
wordt ontvangen.  
Door de fractie 50Plus worden kanttekingen geplaatst bij de aan ecoducten gegeven prioriteit.  
De ophoging van het weerstandsvermogen tbv de culturele hoofdstad vindt plaats onder een 
50-50- verhouding met de stad Utrecht.     
In de Subcommissie zal nog eens gesproken worden over de boekhoudcorrectie van 
misgelopen rente en zal de hoogte van het weerstandsvermogen nog eens tegen het licht 
worden gehouden.  
In het SMPU zal naast de OV-bereikbaarheid ook de leefbaarheid in de succesbepalende 
factoren uit het coalitieakkoord worden meegenomen.  



Over het terugbrengen van het aantal formatieplaatsen van 850 naar 675 fte’s zal door de 
secretaris een presentatie worden verzorgd na afloop van de statenvergadering van 31 oktober 
a.s. Uitgangspunt is geen gedwongen ontslagen.  
De € 75.000 is opgenomen voor het eventueel pareren van juridische stappen tegen de 
bezuinigingen. Dit bedrag is extra tov wat opgenomen is in de bedrijfsvoering voor juridisch 
advies. Op dit moment kunnen de financiële risico’s van het rijksbeleid nog niet ten volle 
worden overzien.   
Aandachtpunt is het fluctueren van de hoogte van het resultaat van de begroting.  
M.b.t. voorstellen van het Rijk tot fusie van provincies binnen de Randstad zullen de Staten 
op de hoogte worden gehouden.     
Tot slot stemt de commissie in met het hanteren van bijlage 5 of wel de kaders te hanteren als 
agenda voor de Staten en deze mee te nemen in de termijnagenda van de commissies.   
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